

公司介绍

COMPANY OVERVIEW

VIPLUS是一家制造和销售无油轴承、自润滑轴承、滑动轴承和滑板的专业企业。我们一直依靠成熟的技术，先进的设备，完善的工艺和检验手段，生产出适合于各种工况条件下的无油轴承、自润滑轴承、滑动轴承，产品主要有：VSB-10系列无油干式轴承，VSB-80系列双金属轴承，VSB-50系列固体镶嵌自润滑轴承，VSB-22系列青铜轴承等，被广泛应用于汽车行业、机械、水利机械、塑胶机械、自动化生产线、印刷包装机械等需要传动而无法加油或较难形成油膜的部位。产品深受国内外客户好评！VIPLUS企业将提供顾客最好的产品、合理的价位和完善的服务。

VIPLUS is a Professional design, made and sales self-lubricating bearing company. we are always depend on mature technic, advanced equipment, perfect art and inspectartifice, manufacture the self-lubricating bearing suit for kinds of operating condition, the products: VSB-10 oilless bearing, VSB-80 bimetal bearing、VBS-50 solid lubricant embedded bearing、VSB-22 bronze bearing, etc. It is widely applied to bus industry, buliding engineering machine、water conservancy machine、plastic machine printing packing machine and need drive or without oil or with little oil form lubrication.The product is deeply subjected to domestic and international customer's good opinion!
VIPLUS company will provide the best product, in reason price and flawless service to customers.